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其他精彩內容：
・扶康會四十周年誌慶研討會 P.10・Fu Hong Society 40th 	 Anniversary Symposium P.10・扶康會社企中菜廳「康姨小廚」	 開幕典禮 P.12-13
・Opening Ceremony of Madam Hong Restaurant P.12-13
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扶康會慈善籌款晚宴 2017
Fu Hong Society Charity Dinner 2017

「扶康慈善籌款晚宴」於 2017 年 8 月 25 日 ( 星期五 ) 假九龍
尖沙咀 The One 煌府殿堂級婚宴專門店舉行。當晚活動有超過
四百位商界精英及社會翹楚出席支持，並籌得逾一百萬元善款，
用作發展本會的非資助服務，包括扶康關愛家庭服務、「香港
最佳老友」運動及為有特殊需要兒童而設的「牽蝶康兒中心」
等。

當晚賓客在享用佳餚期間，同時觀看精彩的表演節目，包括服
務使用者時裝表演、「感恩．傳承」展藝 SHOW 精華片段分享、
慈善抽獎等。此外，場內設有義賣攤位，售賣由本會服務使用者
製作的手工藝品及康姨曲奇，亦設有服務使用者紙糊作品展覽，
希望藉此機會讓更多社區人士認識及賞識殘疾人士的才藝。本會
衷心感謝一眾企業夥伴、贊助商及各位善長的慷慨支持，讓本會
能夠持續拓展非資助服務，以回應社會不同的需求。

The captioned Charity Dinner was held on Friday, 25 August 2017 
at Palace Wedding Banquet Specialist at The ONE, Tsim Sha Tsui. 
More than 400 corporate partners and community leaders attended 
to give their support. Over HK$ 1,000,000 was successfully raised 
for developing the Society's non-subvented services. These included 
Family Care Home Service, “Best Buddies Hong Kong” Movement 
and Hin Dip Hong Yee Centre (for children with special needs), etc.

Apart from having exquisite meals, the guests also enjoyed interesting 
programmes, such as Catwalk Show performed by service users, 
video highlights of Talent Show 2017, Charity Raffle, etc. Charity 
sale was held to raise funds by selling the handicrafts and Madam 
Hong's cookies produced by service users. A paper mache exhibition, 
showcasing the art pieces created by service users, was also held 
at the venue. The selling of handicrafts and handmade cookies 
made by service users provided an opportunity for more community 
members to better understand and appreciate the talent of persons 
with disabilities. The Society sincerely thanked all corporate partners, 
sponsors and donors for their generous support, which enabled the 
Society to develop non-subvented services sustainably with a view to 
meeting various needs of the community.


